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MØTEBOK ULLENSVANG FJELLSTYRE 

     

Tidspunkt: Tysdag 25. oktober 2022 kl. 1800-2100 

Stad: Rådhuset i Odda 

Desse møtte: Johnny Vikne, Jan Asbjørn Utne, Jarle Rasmussen, Synnøva Sæbø, Hildegunn 

Espe 

Andre til stades på møtet: Steinar Lund (sekretær) 

Publisert: 9.1.2023 

 

Saker til styremøtet: 

UFS 19/22: Orientering 

UFS 20/22: Gjennomgang av jakta 

UFS 21/22: Gjennomgang av rapport etter brannverntilsyn 

UFS 22/22: Gjennomgang av hyttene 

UFS 23/22: Siste om CWD 

UFS 24/22: Samarbeidsavtale med FH as for åra 2023-2027 

 UFS 25/22: Eventuelt 

 

 

Johnny Vikne /s/   Jan Asbjørn Utne /s/   

          

Hildegunn Espe /s/      Jarle Rasmussen /s/   Synnøva Sæbø /s/ 

 
 
Kopi til: 
Fjellstyremedlemmer Statskog 
Varamedlemmer Ullensvang kommune 
Fjellstyra på Hardangervidda as Hardanger Folkeblad 
Norges Fjellstyresamband  
Fjellstyra kring Hardangervidda  
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UFS 19/22: Orientering 

Saksdokument: 

2022.03.17-127 Ullensvang fjellstyre - Oversending av rekneskap til Statskog 

2022.03.17-612.3 Private vald i Ullensvang – Søknad om samjakt 2022 

2022.03.17-137 Ullensvang fjellstyre - Gåvepremie til basar 

2022.03.25-001.5 Ullensvang fjellstyre - Høyringssvar villreinkvote 2022 
2022.03.25-145.9 Ullensvang fjelsltyre - Påminning om innsendt oppmoding om sluttutbetaling frå 
Grunneigarfondet 

2022.03.28-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad om midlar til utfiskingstiltak 

2022.03.28-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad om midlar til solcelleanlegg 

2022.04.06-145.9 Kvinnheradstiftinga - Svar på søknad om midlar 

2022.04.07.612.3 Ullensvang fjellstyre - Tilbod om samjaktavtale Odda og Ullensvang privatvald 

2022.04.08-035.2 Ullensvang herad - Tilsynsrapport etter brannverntilsyn 

2022.04.08-612.3 Private vald Ullensvang - Svar på tilbod om samjaktavtale 

2022.04.11-035.2 Ullensvang herad - Fyringsforbod Persbu 

2022.04.11-035.2 Ullensvang herad - Fyringsforbod Rogdabu 
2022.04.11-145.9 Sparebankstiftelsen Sparebanken Vest - Svar på søknad om midlar til 
"Utfiskingstiltak" 
2022.04.11-035.2 Ullensvang fjellstyre - Førespurnad om deltaking på synfaringsrunde sommaren 
2022 

2022.04.08-612.3 Odda storvald - Svar på tilbod om samjaktavtale 
2022.04.21-035.2 Øistein Aasland - Tilbakemelding på førespurnad om deltaking på synfaringsrunde 
sommaren 2022 

2022.04.27-145.4 Grunneigarfondet - Tilsagn om midlar våren 2022 

2022.04.28-017.8 Ullensvang fjellstyre -Svar på førespurnad om Breifonn statsallmenning 
2022.04.28-652.1 Ullensvang fjellstyre - Uttale om utsetting i grensevatn mot Røldal 
statsallmenning 

2022.04.28-035.2 Ullensvang fjellstyre - Skildring retting av avvik etter brannverntilsyn 

2022.05.11-145.4 Grunneigarfondet - Sluttutbetaling fiskeforbetrande tiltak 

2022.05.13-434 Ullensvang fjellstyre - Søknad om traktorløyve til Hansbu jakta 2022 

2022.05.18-641.2 Ullensvang fjellstyre - Løyve til fiskeundersøkingar 2022 
2022.05.18-145.9 Ullensvang fjellstyre - Førespurnd om sluttutbetaling - rehabilitering 
Bjørnavassbu og Persbu 

2022.05.23-145.9 Sparebankstiftinga Hardanger - Tildelt gåve - vindauge og dør Ullsbu 

2022.05.24-145.9 Sparebankstiftinga Hardanger - Tildelt gåve - solcelleanlegg 

2022.06.07-434 Ullensvang fjellstyre - Søknad om landingsløyve Hansbu 
2022.06.15-434 Tilsynsutvalet - Melding om motorferdsel innanfor Vestland sin del av 
Hardangervidda nasjonalpark under villreinjakta 2022 

2022.06.16-642.1 DNT Oslo og Omegn - Søknad om løyve til garnfiske i Litlosvatnet 
2022.06.16-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad om midlar frå Sparebanken Vest til 
brannførebyggjande tiltak 
2022.06.16-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad om midlar frå Sparebanken Vest til fjellstyrehytte 
og naust ved Kvennsjøen 
2022.06.17-434 Tilsynsutvalet - Melding om løyve til bruk av båt med motor på vatn mindre enn 2 
kvm. 
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2022.06.20-434 Tilsynsutvalet - Løyve til køyring med traktor til Hansbu i samband med villreinjakta 
2022 
2022.06.20-001.5 Villreinnemnda for Hardangerviddaområdet - Høring på utvidet jakt på villrein i 
Hardangervidda villreinromåde 2022 
2022.06.23-434 Ullensvang fjellstyre - Søknad om landingsløyve i samband med stengerunde 
fjellstyrehytter og båtar 
2022.06.23-434 Tilsynsutvalet - Løyve til landingar med helikopter for vinterstening av hytter og 
båtar 2022-2023 
2022.06.25-652.4 Jarle Viskjer - Søknad om løyve til utfisking i Litlosvatnet, Kollsvatnet og 
Skadvatnet 2022 
2022.06.28-652.4 Ullensvang fjellstyre - Løyve til utfisking i Litlosvatnet, Kollsvatnet og Skadvatnet 
2022 

2022.06.28-642.1 Ulensvang fjellstyre - Løyve til fiske i Litlosvatnet 2022 

2022.06.29-434 Ullensvang kommune - Løyve til helikoptertransport - Langavassbu 

2022.07.01-011.3 Fjellstyra på Hardangervidda - Mal for femårig samarbeidsavtale 2023-2027 
2022.07.01-001.4 Ullensvang kommune - Offentleg ettersyn av detaljreguleringsplan for Hardanger 
Lift 

2022.08.15-032 Ullensvang kommune - Flytting av kontor på heradshuset i Kinsarvik 
2022.08.17-32 Ullensvang fjellstyre - Føresprunad om utsetting av frist for innspel til detlaljreg. 
Hardanger Lift 

2022.08.19-035.2 Statskog - Svar på førespurnad om deltaking på synfaringsrunde sommaren 2022 
2022.08.25-32 Ullensvang kommune - Stadfesting av utsett frist for innspel til offentleg 
detaljreguleringsplan for Hardanger Lift 
2022.09.07-362.1 Statsforvaltaren - Svar på førespurnad om utsetting av vedtak om riving av 
steinbu 
2022.09.22-612-3 Villreinutvalet - Oversending av NVS Rapport 33-2022 Videre forvaltning av 
villrein på Hardangervidda 

2022.09.23-612.3 Villreinnemnda - Melding om avslutta jakt på Hardangervidda 30. september 
2022.10.03-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad til Sparebank1-stiftinga Kvinnerad til solcelleanlegg 
Bjørnavassbu 
2022.10.04-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad til Sparebank1-stiftinga Kvinnerad til rehabilitering 
av to ytterveggar på Bjørnavassbu 
2022.10.04-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad til Sparebank1-stiftinga Kvinnerad til 
brannførebyggjande tiltak på fjellstyrehyttene 
2022.10.04-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad til Sparebank1-stiftinga Kvinnerad til rehabilitering 
av naust ved Kvennsjøen 
2022.10.04-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad til Sparebank1-stiftinga Kvinnerad til tilrettelegging 
for enklare fiskekultivering av vatn 

2022.10.05-045 Digitaliseringsdirektoratet - Informasjon om krav til tilgjengeligheitserklæring 

2022.10.06-145.9 Ullensvang fjellstyre - Søknad om forlenga frist for ferdigstilling av prosjekt 

2022.10.14-145.4 Ullensvang fjellstyre - Oppmoding om sluttutbetaling - solcelleanlegg Persbu 
2022.10.14-145.4 Ullensvang fjellstyre - Oppmoding om sluttutbetaling - restaurering av 
Bjørnavassbu 
2022.10.14-145.9 Sparebankstiftinga Hardanger - Forlenga frist for ferdigstilling av prosjekt 
Solcelleanegg på Langavassbu 

2022.10.18-123 Ullensvang fjellstyre - Samordna registermelding - endring rekneskapsførar 
2022.10.18-32 Ullensvang fjellstyre - Innspel til offentleg ettersyn av detaljreguleringsplan for 
Hardanger Lift 
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Saksutgreiing: 

 

Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak 

 

Referat: 

Gjennomgang av postliste og orientering om drifta ved sekretær. 

 

Vedtak (sak UFS 19/22): 

Fjellstyret tek orienteringa til etterretning. 

 

 

UFS 20/22: Gjennomgang av jakta 
 

Saksdokument: 

 

Saksutgreiing: 

Fellingstal: 

HA281/281 Kalv 1,5 år 2,5 år og eldre Sum 

Hanndyr 42 19 86 147 

Hodyr 42 26 101 169 

Sum 84 45 187 316 

     
Kort med tilgang på Eidfjord statsallmenning sør for 
Nordmannslågen 

  Kalv 1,5 år 2,5 år og eldre Sum 

Hanndyr 4 3 9 16 

Hodyr 4 3 9 16 

Sum 8 6 18 32 

     

Samla Kalv 1,5 år 2,5 år og eldre Sum 

Hanndyr 46 22 95 163 

Hodyr 46 29 110 185 

Sum 92 51 205 348 
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Det blei selt 581 kort til 274 jegerar. 

Kort total 722 

Selt kort 581 

Fellingsprosent (vaksne dyr) av selde kort 44,06 % 

Fellingsprosent (vaksne dyr) av alle kort 35,46 % 

    

Fellingsprosent (inkl. kalv) av selde kort 59,90 % 

Fellingsprosent (inkl. kalv) av alle kort 48,20 % 

 

 

 

 

 
Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak. 
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Referat: 

Kort gjennomgang av fellingstala. 

Eit tilfelle i jakta der ein jeger fortalde på jaktradioen om at han hadde felt eit dyr med skot i 

hovudet på svært langt hald blei diskutert. Fjellstyret stiller seg svært kritisk til jaktutøvinga 

viss dette er reelt, og er og svært kritisk til signalet det sender til yngre jegerar ved å opplyse 

om dette på jaktradioen. Fjellstyret ynskjer at sekretær stilar eit brev til vedkommande. 

Elgjaktlaget felte eit dyr i Bjørnavassdraget, og hadde ein god del arbeid med å få søkt om 

landingsløyve på fellingsstaden. Det blei drøfta om fjellstyret bør søke om eit landingsløyve 

for henting av kjøt i terrenget som kan nyttast der det blir felt dyr. Fjellstyret samla seg om 

at sekretær sender ein førespurnad til tilsynsutvalet om moglegheita for at jaktlaget kan 

søke om eit slikt løyve i førekant av jakta. 

 

Vedtak (sak UFS 20/22): 

Fjellstyret tek orienteringa til etterretning. 

Sekretær skriv eit utkast til brev til jegeren. 

Sekretær sender ein førespurnad til tilsynsutvalet om moglegheita for at elgjaktlaget kan 

søke om eit løyve for henting av kjøt i terrenget der landingsstad ikkje er kartfesta. 

 

 

UFS 21/22: Gjennomgang av rapport etter brannverntilsyn 

 

Saksdokument: 

- 21-22 Tilsynsrapport etter brannverntilsyn 

- 21-22 Skildring retting av avvik etter brannverntilsyn 
 

 
Saksutgreiing: 

Gjennomgang på møtet. 

 

Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak. 
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Referat: 

Det er eit omfattande arbeid å rette avvika etter brannverntilsynet på fjellstyrehyttene i 

vinter. Fjellstyret har spørsmål til ein del av punkta i rapporten. Feiar og brannvernsjef var 

invitert til møtet, men hadde ikkje moglegheit til å stille. Dei ynskjer å stille i eit møte med 

fjellstyret på eit seinare tidspunkt for å gå gjennom tilsynsrapporten.  

Leiar kontaktar brannvernsjefen for å finne tidspunkt for eit møte. I utgangspunktet måndag 

7. november på ettermiddagen.  

 

Vedtak (sak UFS 21/22): 

Det blir lagt opp til eit møte med feiar og brannvernsjef for å få ein gjennomgang av 

rapporten etter brannverntilsynet.  

 

UFS 22/22: Gjennomgang av hyttene 
 

Saksdokument: 

 
 

Saksutgreiing: 

Gjennomgang på møtet. 

 

Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak. 

 

Referat: 

Det var stengerunde på hyttene onsdag 19. oktober.  

Siste leigetakar i naustet ved Nedsta Krokavatnet hadde ikkje reingjort hytta slik som 

leigereglane tilseier, og båten var ikkje dregen opp. Sekretær kontaktar siste leigetakar om 

dette.  

Kollsbu - hytta stod open, men det var mykje privat utstyr i låste kassar inne i hytta.  

Rogdabu – fronten av hytta i er i ferd med å sige ut. Det er naudsynt å ta ned fronten, fikse 

fundamentet, og mure opp på nytt. Jan Asbjørn lagar plan/skisse for kva som må gjerast. Det 
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er truleg naudsynt å søke om løyve frå vernemyndigheiter og kommune til fasadeendring. 

Fjellstyret har som målsetting å koma i gang med prosessen i 2023, og utføra byggearbeidet i 

2024. 

Oppsynshytta Raudåna – Statskog har bedt om ei tilbakemelding frå fjellstyret på behovet 

for tre fjellstyrehytter i området Raudåna/Belebu. Sekretær lagar utkast til tilbakemelding. 

Naustet ved Nedsta Krokavatnet: Tilsynsutvalet har opna for at fjellstyret kan søke om løyve 

til bruk av båt med motor inntil 10 hk på vatn mindre enn 2 km2, som ligg ved fjellstyret sine 

hytter. Fjellstyret kjøper påhengsmotor til naustet, samt fryseboks.  

Naustet ved Belebu – Fjellstyret vil vurdere å byte ut glasfiberbåten med ein aluminiumsbåt. 

Johnny kontaktar dei som pleier å leige hytta for å høyre om deira erfaring med bruk av 

aluminiumsbåten. Bygging av nytt naust blei diskutert. Hildegunn høyrer med sekretær for 

tilsynsutvalet om det har blitt tilvist plass på synfaringsrunde med 

forvaltningsmyndigheitene.  

 

Vedtak (sak UFS 22/22): 

Sekretær kontaktar siste leigetakar på naustet ved Nedsta Krokavatnet om manglande 

reingjering av hytta og behandling av båt. 

Jan Asbjørn lagar plan/skisse for utbetring av fronten av Rogdabu. Fjellstyret har som 

målsetting å koma i gang med søknadsprosess i 2023, og utføra byggearbeidet i 2024.  

Sekretær lagar utkast til tilbakemelding til Statskog om behov for tre fjellstyrehytter i 

området Raudåna/Belebu.  

Fjellstyret kjøper inn påhengsmotor og fryseboks til naustet ved Nedsta Krokavatnet. 

Fjellstyret vurderer å kjøpe aluminumsbåt for å erstatte glasfiberbåten på Belebu. Johnny 

kontaktar fyrst leigetakarar på Belebu for å høyre om deira erfaring med bruk av 

aluminiumsbåten.  

Hildegunn undersøker om det har blitt tilvist stad for plassering av nytt naust ved Belebu. 

 

UFS 23/22: Siste om CWD 
 

Saksdokument: 

- 23-22 NVS-rapport 33 Videre forvaltning av villrein på Hardangervidda 

- https://www.villrein.no/aktuelt/nytt-tilfelle-av-skrantesjuke-p-hardangervidda  

 
 

https://www.villrein.no/aktuelt/nytt-tilfelle-av-skrantesjuke-p-hardangervidda
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Saksutgreiing: 

Gjennomgang på møtet. 

 

 

Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak. 

 

 

Referat: 

Den siste utviklinga i situasjonen rundt funn av CWD på Hardangervidda blei diskutert. 

Jan Asbjørn orienterte frå møte i villreinutvalet. Det er førebels lite kjent om simla som 

hadde positiv prøve i haust, og elles lite nytt rundt vidare strategi for handsaming av 

smittesituasjonen. Nye utrekningar viser under 10 % sjanse for at det er ingen fleire smitta 

dyr på Hardangervidda.  

Fjellstyret er bekymra for dyrevelferden med dei ekstraordinære tiltaka som har blitt innført 

dei siste åra. Vidare ynskjer fjellstyret at det blir halde fast på ein strategi med ei målsetting 

om kalvetilvekst på 1500 pr år, og at ein skal oppnå tilstrekkeleg prøvetaking gjennom 

normal jakt, utan ekstraordinært uttak om vinteren.   

 

Vedtak (sak UFS 23/22): 

Fjellstyret tek orienteringa til etterretning. 

Fjellstyret ynskjer at det skal haldast fast på ein strategi med ei målsetting om kalvetilvekst 

på 1500 pr år, og at ein skal oppnå tilstrekkeleg prøvetaking gjennom normal jakt, utan 

ekstraordinært uttak om vinteren.   

 

 

UFS 24/22: Samarbeidsavtale med FH as for åra 2023-2027 
 

Saksdokument: 

- 24-22 Mal for samarbeidsavtale 2023-2027 
 

Saksutgreiing: 
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Revidert mal for 5-årige samarbeidsbeidsavtale mellom fjellstyra og Fjellstyra på 

Hardangervidda as for perioden 2023-2027 var handsama i sak 08/22- 14.juni av styret for 

Fjellstyra på Hardangervidda as. I vedtaket vart frist for handsaming og underskriving av 

avtalene i kvart einskild fjellstyre sett til 25. oktober.  

 
Avtalemalen ligg vedlagt. 

 

 

Framlegg til vedtak: 

Inga framlegg til vedtak 

 

 

Referat: 

Mal for samarbeidsavtale blei gått gjennom. Fjellstyret har forslag til nokre endringar i 

avtalen. 

Leiar tek kontakt med dagleg leiar i FH om endringsforslag. 

 
Vedtak (sak UFS 24/22): 

Leiar tek kontakt med dagleg leiar i FH om endringsforslag som kom fram på møtet. 

 

UFS 25/22: Eventuelt 

Båtar i statsallmenningen 

Hildegunn tok opp at det er ein tendens til at det blir stadig fleire båtar liggjande ved vatn i 

statsallmenningen. Både båtar som er i bruk og båtar som blir liggjande ubrukt og til slutt blir 

øydelagde. Ein skal ha løyve frå grunneigar (Statskog) for å legge ut båt på 

statsallmenningen, men dette blir ikkje praktisert. Fjellstyresambandet har sett i gang eit 

pilotprosjekt i seks fjellstyre om rydding av båtvrak 

https://www.fjellstyrene.no/aktuelt/ryddervrakilierne. Det var semje om at fjellstyret bør ha 

ein strategi for handsaming av båtar i statsallmenningen. Helst bør båtane merkast. I fyrste 

omgang blir det gitt tilbakemelding til fjellstyresambandet om at fjellstyret er positive til 

oppryddingsprosjektet.  

 

Eigarlause buer i statsallmenningen 

Hildegunn tok opp problemstillinga med eigarlause buer i statsallmenningen. For nokre av 

desse gir forvaltningsmyndigheitene rivingsvedtak. Hildegunn ynskjer at fjellstyret skal få 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.fjellstyrene.no%2Faktuelt%2Fryddervrakilierne&data=05%7C01%7CUllensvang%40fjellstyrene.no%7C1c4f7347465c4507259208dab6584530%7C615cf1c323394f7badec345f601cc521%7C0%7C0%7C638022787478246426%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=RVj9sGDR8psLIdFhrZunQQGtcHmbWtHtb7VF2jzn6e0%3D&reserved=0
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moglegheit til å overta slike buer, i staden for at dei blir rivne. Det var semje om at 

Hildegunn tek kontakt med Statskog og Statsforvaltaren for å signalisere at fjellstyret ynskjer 

å få moglegheit til å overta buer i staden for at dei blir rivne.  

 


